



COLLECTION

CHEVERNY

Une collection extravagante et ornementée à l'image des bijoux royaux.

Plus colorée qu'Amboise, la collection Cheverny se distingue par son twist d'extravagance. Ses pierres semi-précieuses, Jaspe rouge, Malachite, Onyx noir et Lapis lazuli rappellent les ornements royaux.

Déclinée pour le lavabo, la douche et la baignoire avec une ligne d'accessoires coordonnés, cette série est disponible dans un large choix de finitions, parmi lesquelles le chrome, l'or, l'or pâle, le nickel, l'argent rhodié ou encore l'or rose.

An extravagant and ornamented collection modelled on the royal jewels.

Ornate and noteworthy aptly describes the jewel-encrusted luxury design of Cheverny. Shown in Blue Lapis lazuli, Cheverny embodies royalty with its intricate detailing and jewel-like construction.

Available for basins, showers and baths, with a coordinated accessories line, this series is available in a wide choice of finishes, including chrome, gold, soft gold, nickel, rhodium silver and rose gold.

COLLECTION

CHEVERNY LAPIS LAZULI



Ref. A1T.151

Mélangeur de lavabo 3 trous
Lapis lazuli
Rim mounted 3-hole basin mixer
Lapis lazuli



Ref. A1T.3202

Mélangeur de bidet
Lapis lazuli
One hole bidet mixer
Lapis lazuli



Ref. A1T.538AC

Porte-papier rouleau
Lapis lazuli
Wall mounted WC paper holder
Lapis lazuli

COLLECTION

CHEVERNY



Ref. A1U.151

Mélangeur de lavabo 3 trous
Jaspe rouge
Rim mounted 3-hole basin mixer
Red jasper



Ref. U1V.151

Mélangeur de lavabo 3 trous
Onyx noir
Rim mounted 3-hole basin mixer
Black onyx



Ref. A1S.151

Mélangeur de lavabo 3 trous
Malachite
Rim mounted 3-hole basin mixer
Malachite